
پوراندرخشنده»عشق«میسازد
گروه فرهنگ و هنر- پوران درخشــنده در تدارک ساخت فیلم »عشق« با 

موضوع مهاجرت و با حضور بازیگران ایرانی و خارجی است.
این کارگردان که از چند سال قبل درصدد ساخت فیلم »هیس پسرها گریه 
نمی کنند« بوده، در گفت وگویی بیان کرد:  هنوز موافقتی برای ساخت این فیلم از 
سوی سازمان سینمایی اعلام نشده در صورتی که پیش تر در دولت گذشته مجوز 
ساخت گرفته بودم ولی به دلیل همزمانی با دوران شیوع کرونا و بعد هم یکسری 
مشکلات دیگر تاریخ پروانه ساخت منقضی شد و نتوانستم ساخت آن را زودتر 
شروع کنم. وقتی هم برای تمدید پروانه اقدام کردم با آن موافقت نشد. برای من 
سوال است که مگر شرایط با گذشته چه فرقی دارد که الان نمی توان چنین فیلمی 

را ساخت؟
درخشنده درباره اینکه در سال جدید محورهایی برای فیلمسازی اعلام شده 
که موضوعات اجتماعی و معضلات فرهنگی را هم در برمی گیرد، گفت: واقعیت 
این است که من برای ساخت فیلمی که موضوع و دغدغه ای فرهنگی و اجتماعی 
دارد، جوابی قانع کننده نگرفتم. وی اضافه کرد:  در حال حاضر یک فیلمنامه دیگر 
هم دارم که آن را در امریکا نوشتم و پروانه ساختش را هم گرفته ام. این فیلمنامه با نام 
»عشق« درباره مهاجرت است که فعلا اولویت اصلی ام ساخت همین فیلم است.  
درخشنده این روزها در حال مذاکره با بازیگر است تا هر چه زودتر فیلمش 
را که با نویسندگی، کارگردانی و تهیه کنندگی خودش ساخته خواهد شد، کلید 

بزند. او تاکید دارد که »عشق« را حتما باید در خارج از کشور بسازد.  
این فیلمســاز کرمانشــاهی از مدت ها قبل مشغول نوشتن رمانی براساس 
زندگی مادرش بوده که درباره آن می گوید:  رمان »مادرم ایران« احتمالاً تا ماه آینده 
تمام می شود و پس از پایان کار برای انتشار آن اقدام می کنم.  قصد دارم در آینده 

هم یک سریال براساس همین رمان برای شبکه نمایش خانگی بسازم.

بازیگر»آسمانغرب«؛
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فرهنگ و هنر8

نیـما رجبـی

گروه فرهنــگ و هنر- مهدی 
خســروی کارگردان فیلم سینمایی 
»عروس خیابان فرشته« که به تازگی 
به صورت آنلاین اکران شــده است 
درباره شــکل گیری ایده ساخت این 
فیلم ســینمایی اظهار کرد: طرح اولیه 
این فیلم سینمایی توسط مجتبی متولی 
نوشته شده که محمدرضا شریفی نیا 
نیز در نگارش آن نقش داشــت. وی 
این طرح را به من پیشــنهاد داد که آن 
را کمی بســط و گسترش دادیم و در 
نهایــت الهه زارع نژاد فیلمنامه این اثر 
را نوشــت و با نگارش نسخه نهایی 
فیلمنامه وارد مرحله ســاخت این اثر 

سینمایی شدیم.
خســروی عنوان کــرد: قبل از 

اینکه ســراغ ساخت »عروس خیابان 
فرشــته« بروم فیلمنامه ای داشتم که 
ساخت آن در نظرم بود که آن فیلمنامه 
هــم اثری کمدی بود. اولین فیلم بلند 
مــن که »هفت معکوس« نام دارد هم 
با وجود اینکه فیلمی کمدی نیســت 
اما فضای شیرینی دارد و قصد داشتم 
برای اولین فیلم ســینمایی ام جدی تر 
به ســراغ ژانر کمدی بروم. ســاخت 
فیلم های غیرکمدی امروز در سینمای 
ایران کار ساده ای نیست و معمولاً این 
فیلم ها با شکست روبه رو می شوند. 
به همیــن دلیل که فیلم کمدی امکان 
فروش بیشــتری دارد و موفقیت در 
گیشــه و جنبه های اقتصــادی تولید 
فیلم برایم اهمیت داشت به سراغ این 

ژانر رفتم.
وی دربــاره فــروش این فیلم 

ســینمایی در گیشــه گفت: استقبال 
خوبی از فیلم شــد ولی قطعاً در حد 
ایده آل نبود. »عروس خیابان فرشته« 
می توانســت فروش بیشتری داشته 
باشــد اما این فیلم و اکــران آن برای 
من تجربه ارزشمندی بود تا بتوانم در 
ساخت یک فیلم و همچنین شناخت 

سازوکارهای اکران بهتر عمل کنم.
کارگــردان »هفت معکوس« در 
ادامه تصریح کرد: فیلم »عروس خیابان 
فرشــته« می توانســت ریتم تندتری 
داشته باشد یا می توانستم قسمت های 
کمیک بیشتری در این فیلم ایجاد کنم 
اما از آنجا که تجربه اول من در اکران 
بــود با مؤلفه های جلب نظر مخاطب 
آشنا نبودم از طرفی مطمئناً پخش فیلم 
نیز موضوع بسیار مهمی است که در 
فروش آن تأثیر چشــمگیری دارد اما 

من برای اکران فیلم آشــنایی چندانی 
با این مقوله نداشتم.

خســروی دربــاره انتخــاب 
بازیگــران فیلم گفــت: بازیگرانی 
چون پژمان جمشیدی، رضا عطاران 

یا جواد عزتی ســتاره هایی هستند که 
به یک ثبات در فروش رســیده اند و 
قطعاً عکس آن ها روی پوســتر یک 
فیلم می تواند عاملی برای موفقیت آن 
اثر باشــد اما من قصد داشتم در این 

فیلم از بازیگران دیگری استفاده کنم 
و از طرفــی فیلمنامه ما قصه ای نبود 
کــه جایی برای حضور این بازیگران 
داشته باشــد چرا که شخصیت های 
اصلی فیلم از نظر ســنی با ســن این 

بازیگران متفاوت بودند و نقش هایی 
که می توانســت مناسب حضور این 
بازیگران باشــند حضــور زیادی در 

قصه نداشتند.
وی افــزود: مجموع بازیگرانی 
که در این فیلم حضور دارند مثل یک 
گروه موسیقی با هم هماهنگ هستند و 
ساختار خوبی را شکل داده اند. بر این 
عقیده نیستم که یک فیلم را می توان بر 
پایه حضور یک بازیگر مطرح ساخت 
و برای هر نقش باید بازیگر مناســبی 
در نظر گرفت. برخی مواقع بازیگران 
کمتر شــناخته شده می توانند در یک 
فیلم با ساختار و فیلمنامه خوب آنقدر 
درخشان ظاهر شــوند که رکوردها 
را جابه جــا کنند و ایــن اتفاق با فیلم 
»فســیل« و بازیگر آن بهرام افشاری 
که نسبت به دیگر بازیگران سینمای 
کمدی فردی کمتر شناخته شده بود، 
افتاد. به عقیده من برای موفقیت یک 
فیلم، فیلمنامه خوب از حضور بازیگر 

چهره مهم تر و تأثیرگذارتر است.
این کارگــردان دربــاره اکران 
آنلاین فیلم هــا یادآور شــد: اکران 
آنلاین فرصت مناســبی است برای 
فیلم هایی که بــه هر دلیل کمتر دیده 
شــده اند و مخاطبانی که نتوانسته اند 
در زمان اکران ســینماها فیلم را ببینند 
می توانند در اکــران آنلاین مخاطب 
این اثر باشــند. فیلم »عروس خیابان 

فرشــته« نوروز در فیلــم نت اکران 
شــد که با ماه رمضان همزمان بود و 
خیلی از دوستان من نتوانستند فیلم را 
ببینند ولی تا امروز هم استقبال خوبی 
از این فیلم صورت گرفته اســت اما 
اگر مشــکلاتی چون کپی رایت حل 
شود قطعاً اکران آنلاین می تواند نقش 
تأثیرگذارتری در فروش داشته باشد.

خســروی در پایان تأکید کرد: 
فیلم »عروس خیابان فرشــته« که در 
حال حاضر در اکران آنلاین فیلم نت 
است، اثری کمدی و اجتماعی است 
و اتفاقاً موضوعی را به تصویر کشیده 
که بســیاری از خانواده ها با آن درگیر 
هستند و هر کســی می تواند با یکی 
از کاراکترهای فیلــم حس همذات 
پنداری داشته باشد چراکه در این فیلم 
از هر قشــر یک کاراکتر حضور دارد 
و من فکــر می کنم این فیلم می تواند 
نظرات و ســلایق مختلف را به خود 

جلب کند.
نیــا،  شــریفی  محمدرضــا 
عاطفه رضوی، مهراوه شــریفی نیا، 
علیرضا جعفری، ســام نوری، پوریا 
پورســرخ، حســام نــواب صفوی، 
کمند امیرسلیمانی، شقایق فراهانی، 
رامین ناصرنصیر، تارا عطار، ملودی 
موسوی، فهیمه رحیم نیا و هلیا امامی 
در »عروس خیابان فرشــته« به ایفای 

نقش پرداخته اند.

گروه فرهنــگ و هنر-  بازیگر 
فیلم »آســمان غرب« گفــت: میلاد 
کی مرام، برادرانه با ما تمرین می کرد. او 
برای سکانس های احساسی ساعت ها 
تنها می شــد و اثر آن تا مدت ها بعد از 
آن سکانس نیز همراه او بود تا به حالت 

عادی برگردد.

پیام اینالویی؛ بازیگر فیلم آسمان 
غــرب درباره تجربــه بازی در 
این فیلــم گفت: ایــن ژانر 
آن قدر جــای کار دارد که هر 
بازیگــری دلــش می خواهد 
در ایــن فضاهــای پرتنــش و 
پرحس وحــال حضور داشــته 
باشــد. فضاهایی که از دســت 
دادن و پیروزی و شکســت را با 

هم تجربه می کند.
این بازیگر در پاســخ به اینکه 
نقشــی که ایفــا کــرده از روی یک 
شخصیت واقعی است یا خیر، گفت: 
قصه آســمان غرب درباره ســه روز 
ابتدایی جنگ است؛ بزنگاهی تاریخی 
که یک تصمیم می توانســت مســیر 
جنگ را عــوض کند. در این تصمیم 
اکبر شیرودی هم رزمانی دارد که با او 
هم قسم می شوند. .دوستان هوانیزور 
کمک کردند تا بتوانیم روی هلی کوپتر 
کبری تمرین کنیم تا مخاطب بتواند در 

نمای اول یک خلبان را باور کند
او افزود: نقش من، نقش رزمنده 
فداکاری است که شهید نیستند بلکه 
شــهید زنده هستند. من نقش نریمان 
شــاداب را بازی کردم که یکی از سه 
خلبان یگان هجوم کبری بودند که آن 

حماسه بزرگ را خلق کردند.
اینالویی با بیان اینکه این کاراکتر 
ابعاد مختلفی داشــت گفت: کاراکتر 
چون خلبان، ابعاد فنی داشت و نیازمند 
تمرین بود. دوســتان هوانیزور کمک 
کردند تا بتوانیم روی هلی کوپتر کبری 
تمرین کنیم تا مخاطب بتواند در نمای 
اول یک خلبان را باور کند. برای خلق 
شــخصیت نیز مستندات نوشتاری و 
تصویری وجود داشت که از آن کمک 

گرفتیم.
این بازیگر درباره گریم سنگین 
و متفاوتی که داشــت بیان کرد: بخش 
جــذاب بازیگری این اســت که این 
فرصــت را دارید که آدم های مختلف 

را زندگــی کنید. اینکه گریم متفاوتی 
داشــته باشــید، بخشــی از ظاهر آن 
آدم هاست و این هیجان انگیز است و 
با کمال میل به سمت آن می روم؛ البته 
که با فر کردن موهایم مصیبت داشتم و 

این هم از شیرینی های کار بود.
همه صحنه های »آسمان غرب« 
به صورت واقعی فیلمبرداری شده و 
هیچکدام سی جی نیست. بلندکردن 
هلی کوپر ریســک بالایی دارد و این 

ریسک را همگی تقبل کردیم
اینالویی با اشاره به لوکیشن های 
فیلــم که همان لوکیشــن های واقعی 
حادثــه بودنــد، توضیــح داد: ما در 
پــد پــرواز هوانیروز در کرمانشــاه 
فیلمبرداری داشــتیم و نه در استودیو. 
فیلمبرداری در لوکیشــن اصلی و در 
بلندی های بازی دراز انجام شــد. در 
همــان محلی که این حماســه انجام 
شــده بود. در اینجا بود که یک پرواز 
هلی کوپــر، تمام صورت مــا را پر از 

خاک می کرد و همین باعث می شــد 
رزمنده ها رزمنده تر شوند.

وی ادامــه داد: همه صحنه های 
آســمان غــرب به صــورت واقعی 
فیلمبرداری شده و هیچکدام سی جی 
نیســت. بلند کردن هلی کوپر ریسک 
بالایی دارد و این ریســک را همگی 

تقبل کردیم.
این بازیگر درباره میلاد کی مرام 
کــه نقش اصلی فیلــم را ایفا می کند 
نیز گفــت: میلاد کی مرام احســاس 
یــک برادر بزرگ تر داشــت که همه 
هم گروهی هایــش را بــا خــودش 

هم انرژی و همراه می کرد.
اینالویی افزود: میلاد برادرانه با ما 
تمرین می کرد و اتود می زدیم. او برای 
ساعت ها  احساســی،  سکانس های 
تنها می شــد و اثر آن تا ساعت ها بعد 
از آن ســکانس نیــز همــراه او بود و 
 مدتی می گذشــت تا به حالت عادی 

برگردد.
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کارگردان »عروس خیابان فرشته« با اشاره به اینکه این فیلم اثری کمدی و خانوادگی است، تأکید کرد 
برای موفقیت یک فیلم، فیلمنامه خوب از حضور بازیگر چهره مهم تر و تأثیرگذارتر است.

کارگردان فیلم مطرح کرد:

درگیر شدن خانواده ها با 
»عروس خیابان فرشته«

گروه فرهنــگ و هنر- صحرا 
اســدالهی جایزه بهترین بازیگر نقش 
اول زن را از جشنواره بین المللی زنان 

بیروت دریافت کرد.
به گزارش مشاور رسانه ای پروژه، 
صحرا اســداللهی بازیگر و کارگردان 
فیلــم کوتاه »اسپاســم« توانســت از 
هفتمیــن جشــنواره بین المللی زنان 
بیروت، جایزه بهتریــن بازیگر نقش 
اول زن را دریافت کند. مراسم اختتامیه 
جشنواره بین المللی بیروت مصادف با 
۱۹ آوریل در بیروت لبنان برگزار شد.

فیلم کوتاه »اسپاسم« به کارگردانی 
صحرا اســداللهی، تهیه کنندگی زاهد 
برزگر و نویســندگی نفیســه زارع و 
عاطفه صالحی اســت که در هفتمین 
دوره جشنواره بین المللی زنان بیروت 

حضور داشت.
فیلــم  بین المللــی  جشــنواره 
زنــان بیــروت )BWFF(  یکی از 

فستیوال های مربوط به زنان در جهان 
است که در بیروت توسط انجمن فیلم 
بیروت با موضوع »زنان برای رهبری« 
برگزار می شود و نقش زنان را به عنوان 
رهبر در جوامع خود برجسته می کند. 
BWFF به مســایلی ماننــد برابری 
جنسیتی، هویت جنســی، خشونت 
خانگی در میان ســایر موارد از طریق 

چشم انداز و ســینما که دریچه ای به 
ســوی جامعه و به ویــژه زنان در این 

مورد است، می پردازد.
صحرا اســداللهی، تینو صالحی، 
نیما مظاهری و کاوه سوری بازیگران 

»اسپاسم« هستند.
فهرســت عوامــل فیلــم کوتاه 
»اسپاســم« عبارت است از: کارگردان: 

صحرا اسدالهی
 تهیــه کننــده: زاهــد برزگــر، 
نویســندگان: نفیســه زارع و عاطفه 
صالحی، مشــاور کارگردان: نفیســه 
زارع، دســتیاران کارگــردان: محمد 
سیدمحسن  فیلمبردار:  اسماعیل زاده، 
حســینی، دســتیاران فیلمبردار: امین 
شاهسواری، ســعید گودرزی و مبین 
حســینی، صدابردار: ایرج نوروزی، 
دســتیاران صدا: ســالار ســلیمی و 
محمد کنــدری، طراح صحنه: ریحانه 
اســماعیلیان، دســتیار صحنه: اصغر 
امامی، طــراح لباس: نســیم زارعی، 
طراحی و ترکیب صدا: ندا محســنی، 
اصلاح رنگ: آرش کاظمی زاده، مدیر 
تولید: سیدمحمد رضوی، طراح پوستر: 
علی غیبی و مجید ریاحی، زیرنویس: 
بهــار باقری و بونا الخاص،  مشــاور 
رسانه ای: آزاده فضلی، پخش بین الملل: 

الهه گودرزی )مینروا فیلم(.

گروه فرهنــگ و هنر- بازیگر 
نقــش کاووس در ســریال »نون.خ« 
درباره چگونگی حضــورش در این 
سریال توضیح داد و بیان کرد که پیش 
از این ۳۰ سال در گروه نجات بوده و از 
طریق هلی کوپتر به مردم امدادرسانی 

کرده است.
ماشــاالله وروایی بازیگر سریال 
»نون.خ« که این شــب ها از شبکه یک 
سیما پخش می شود درباره حضورش 
در این سریال از اولین فصل مجموعه 
بیان کرد: من پیش از بازی در ســریال 
»نون.خ« در صداوســیمای کرمانشاه 
فعالیت داشــتم و بعد از فراخوانی که 

دادند به این سریال پیوستم.
وی درباره پیشنهادها بعد از بازی 
در این ســریال بیان کرد: اگر پیشنهاد 
خوبی باشد به تهران می روم اما چون 
باید برای ما شهرستانی ها هتل بگیرند و 
یا امکانات دیگری برایمان فراهم کنند 
کمتر از ما سراغ می گیرند. البته برخی 
از بازیگران هم بعد از سریال »نون.خ« 

و شــهرت در این سریال به تهران رفته 
اند و در آنجا ســاکن شدند مثل کاظم 
نوربخش که در بیجار زندگی می کرد 
و همشهری سعید آقاخانی بود ولی الان 
چند سال است که در تهران خانه گرفته 
اســت و به این ترتیب در پروژه های 

دیگر هم می تواند بازی کند.
بــا فراخوان وارد ســریال 

»نون.خ« شدم
ایــن بازیگــر دربــاره فراخوان 
ســریال نیز گفت: من در کرمانشــاه 
فعال بودم، گفتند مــی خواهند برای 
یک ســریال بازیگر بگیرند، مصطفی 
تنابنده به همراه سیروس میمنت آمده 
بود. عده زیادی هم در خود شهر برای 
آن فراخوان جمع شــده بودند. نوعی 
پرسش و پاسخ انجام شد و هفته بعد به 
تهران رفتیم و بعد توسط سعید آقاخانی 
از ما تست گرفتند. چهار یا پنج نفر برای 
نقش کاووس انتخاب شده بودند که در 

نهایت این نقش به من رسید.
بازیگر نقش عمو کاووس درباره 

شخصیتی که ایفا می کند، عنوان کرد: 
مــن این نقــش را می شناســم چون 
زمانــی به همراه برخی از همکارانم به 
روستاها می رفتیم و برنامه های شبانه 
می ساختیم که کل آبادی در یک سالن 

جمع می شدند و تماشا می کردند.
وی درباره بازخوردهای مردمی 
نیــز بیان کرد: مردم می گویند کاووس 
خیلی خوب اســت. می گویند خیلی 
طبیعی هســتید. از اینکــه در قصه ها 
به خود منطقه پرداخته شــده اســت، 
خوشحال هستند چون همه این قصه 
ها به نوعی واقعیت دارد. مثلا فصل اول 
درباره تخمه شــورآباد بود یا در یکی 
از فصل ها بــه داروهای گیاهی که در 
دشت و کوه های کرمانشاه وجود دارد، 

پرداخته شد.
برای بــازی در این فصل از 

سریال ۶ ماه در سفر بودیم
این بازیگر درباره چالش ســفر 
در فصل پنجم ســریال و اتفاقات آن 
عنــوان کرد: ما ۶ ماه در ســفر بودیم، 

مســیر هم دور بود و در مسیر حرکت 
اتفاقات گوناگونــی رخ داد. قصه هم 
این اســت که صنایع دستی خود را به 
کرمان برسانیم تا گلیم و جاجیم و گیوه 
های کردی در نمایشگاهی عرضه شود. 
نوری هم پرنــده ای را با خودش می 
آورد که آن هم داســتان های دیگری 
دارد که به سیســتان و بلوچستان ختم 

می شود.
وی اضافه کرد: در قســمت های 
آینــده کولبری هم داریم و اگرچه این 
چند ماه سختی های زیادی داشت اما 

ما با جان و دل بازی می کردیم.
وروایــی در پایــان با اشــاره به 
حضورش در گروه نجات هلی کوپتر 
بیان کــرد: من البته کارهای ســختی 
داشــته ام و این ســختی ها را با عشق 
می پذیریم. من ۳۰ سال در هلی کوپتر 
و در گــروه نجات بوده ام و حتی قبل 
از اینکــه هلال احمر به وجود بیاید ما 
بودیم که به خیلی ها در حوادث کمک 

می کردیم.
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فیلــم »عروس خیابان فرشــته« کــه در حال حاضــر در اکران آنلاین فیلم نت اســت، 
اثــری کمــدی و اجتماعی اســت و اتفاقاً موضوعی را به تصویر کشــیده که بســیاری 
از خانواده هــا بــا آن درگیر هســتند و هر کســی می تواند با یکــی از کاراکترهای فیلم 
حس همذات پنداری داشــته باشــد چراکه در این فیلم از هر قشــر یــک کاراکتر حضور 
دارد و مــن فکر می کنم این فیلم می تواند نظرات و ســلایق مختلــف را به خود جلب کند.
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